
Samarbeidsutvalget 
Tirsdag 25.10.2022



Til stede

• Vibeke Prytz-Jensen (foreldre rep og leder)

• Sverre Eikeland (foreldre rep og nestleder)

• Inger Marie Haukalid (foreldre rep og FAU-leder)

• Celina Stahl (elev rep) Forfall

• Aida Clarke (elev rep)

• Anders Nilsen (lærer rep)

• Inger H Salvesen (lærer rep)

• Silje Fjeldbraathen Nilsen (andre ansatte rep)

• Åse Løvdal (politisk rep – inntil vi får oppnevnt en ny 
evt)



Saker:

• Presentasjon av SU, samt gjennomgang av SU-sitt mandat 
og oppgaver

• Fra FAU- møtet sist. (infosaker)

• Fra Elevrådet (Hva jobber vi med, planlagte aktiviteter 
osv) 

• Fra Oppvekststyret (relevant info fra Åse om det passer og 
er noe) 

• Økonomi: 

• Videre Møteplan for SU og FAU: Forslag: (FAU-ønsket 
onsdager)

• Eventuelt og spørsmål



Saker som skal behandles i 
SU
Samarbeidsutvalget har rett til 
å uttale seg i alle saker som 
gjelder skolen. Det skal 
tilrettelegges for at følgende 
saker som et minimum blir 
orientert om og drøftet i 
utvalget:

• Skolens virksomhetsplan

• Skolens informasjonsarbeid

• Skolens økonomi

• SFO-ordningen ved skolen

• Skolens bemanningsplan

• Plan for etter- og videreutdanning av ansatte

• Disponering av undervisningstimetallet

• Endringer fra skoleruten

• Skolens sosiale handlingsplan

• Lokalt ordensreglement

• Elev- og foreldremedvirkning

• Brukerundersøkelser – resultater og oppfølging

• Fysiske anlegg og skolemiljø

• Skolens psykososiale miljø

• Utvalget skal ikke behandle konkrete personalsaker og elevsaker

• Taushetspliktens bestemmelser

• Trafikkforhold og skoleskyss

• Skolekretsgrenser

• Høringsinstans i skolepolitiske saker

• Skoleturer



Info fra 
FAU

• Situasjonen på/rundt Vardåsbanen

• Ref. brev fra Politiet, god erfaring fra tidligere natteravning, 
ønsker at dette tas opp igjen.

• Foreldre oppfordres til å holde barn og ungdom borte fra 
Vardåsbanen, bruk heller bydelshuset v/ Kiwi eller RIL huset.

• FAU oppfordrer alle foreldre til å følge politiets anbefaling og 
ta en prat med ungdommen.

• Oppfordre foreldre til å kjøre og hente på ungdommen i 
helgene. 

• Onsdag 26.10 kl. 20.00 på Randesund kommunelokale på 
Frikstad vil det bli infomøte hvor dette vil være tema. 
Foreldre oppfordres til å møte.

• FAU oppfordrer foreldre på Haumyrheia til å stå sammen og 
samlet si nei til at ungdommen samles på Vardåsbanen. 

• Felles møte med innspill fra Politiet for så å følge opp med 
foreldrenettverks møte?

• Inger Marie sjekker med Jarle om kapasitet i gymsalen og 
tilgjengelighet for Politiet.

• God erfaring fra LAN fest på bydelshuset 
planleggingsdagene.





Oppfølging 
av innspill

• Skolen vil legge opp til at det blir på temadagen 2.november 
der politiet/forebyggende avdeling har økter med elevene der 
de snakker med dem og ikke bare kommer med info til dem.

• Rektor vil spør forebyggende avdeling om det er mulig å få til 
et infomøte for foresatte som forlengelse av skrivet som ble 
sendt ut i uke 43 der det ble oppfordret til å holde 
ungdommen unna Vardåsbanen på fredager.  



Info fra 
elevrådet:

• Dusj og garderobeforhold ved skolen. Elevrådet 
vil informere om dette og ønsker at 
Samarbeidsutvalget gir sin støtte til deres arbeid:

• Har gjort en kartlegging av hvor mange elever 
som dusjer etter KRØ-timene. 

• Har knyttet dette opp mot årsaker til hvorfor så 
mange elever velger å ikke dusje etter KRØ

• Har kontaktet Kr.sand eiendom direkte og bedt 
om møte med sjefen der. 

• Nå er det straks brukermøte (uke 45) og skolen 
får besøk av Kr.sand eiendom der vi kommer til 
å legge trøkk på denne saken.

• Samarbeidsutvalget bes komme med spørsmål 
og meninger, og kan etter det velge å gi sin støtte 
til elevene.



Økonomi:

• Det er forventet i neste budsjettår at skolen må kutte i 
utgifter. Det er lønnsutgifter som er den store posten i 
budsjettet, ca 93%. Mye kan ikke gjøres noe med, da det er 
lovpålagte oppgaver som må utføres. (vanlig undervisning, 
spesialundervisning, tillegg for kontaktlærere osv) De 
tingene som går på lønnskost og som vi kan kutte noe i er 
Fagarbeidere/assistenter, ledelse/adm, valgfagstilbud, 
skoleturer der ansatte skal ha ekstra lønn, vikarordningen 
der vi stort sett bruker interne vikarer.

• Denne saken vil komme opp senere også, etter drøftinger 
på skolen. men det samarbeidsutvalget kan hjelpe drøfte i 
denne omgang, er utgiftsposter som går til skoleturer på 
10.trinn.

• Vi bruker ca 200 000,- i ekstra lønnsutgifter på disse turene 
som har to overnattinger. (I tillegg kommer jo alt elevene 
samler inn) Samarbeidsutvalget bes komme med spørsmål 
og meninger rundt dette temaet skoleturer. 

• I tillegg har vi hatt tradisjon for en frivillig vandretur på 
fjellet med tiende klasse.



Oppfølging 
Økonomi:

• Åse Løvdal, leder i oppvekststyret, orienterte om 
budsjettforslaget som kommer i uke 43. Av relevante ting 
ble det nevnt jobbing for revisjon av tildelingsmodellen 
mellom skolene som da kan føre til en bedring for 
Haumyrheia. Det ble også orientert om en pris som 
bystyret vil dele ut til elever som utmerker seg på et 
område. Forslaget nå er at det går til elev med beste 
karakter. Åse selv og samarbeidsutvalget håper i det 
lengste at det ikke blir slik. Videre sa hun at det vil bli 
trangere tider i årene som kommer og vet det blir tøffe 
prioriteringer også på Haumyrheia

• På spørsmål om det er planer for nye skoler på Søm eller  
utviding/ombygging av Haumyrheia skole, så svarte rektor 
at det ikke finnes på kort eller lang sikt. 
Spenningsmomentet er tempoet på utbyggingen av 
Drangsvann og økning i elever som gjør at vi kan bli 
overfylt her.

• Det vil bli mye mer budsjett jobbing i tiden etter nyttår. 
Rektor tar med seg signalene fra SU og FAU om å gjøre det 
han kan for å opprettholde skoleturene på 10.trinn i 
budsjettet.



Vedtatt
Møtekalender
for SU

• Torsdag 24.11 kl 19.00 

• Torsdag 26.1 kl 19.00 

• Torsdag 23.3 kl 19.00

• Torsdag 25.5 kl 19.00

• FAU har nå møtene sine kvelden før 
SU sine møter.
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